
ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ДИРЕКТОРА  

за школску 2016/2017. годину 

 

СЕПТЕМБАР 2016. 

 Школа је у школску 2016/2017. године ушла потпуно припремљена када су у 

питању наставни и ненаставни кадар, као и уређеност простора за извођење 

наставе. Настава је почела на време и до краја првог полугодишта успешно је 

реализован наставни план и програм у свим образовним профилима. 

 Распоред часова је израђен и усвојен на време. 

 Активно сам учествовао у изради Годишњег плана рада школе за школску 

2016/2017. годину који је на време израђен усвојен. 

 Активно сам учествовао у изради Извештаја о реализацији Годишњег плана 

рада школе за школксу 2015/2016. годину. 

 Активно сам учествовао у изради Предлога финансијског плана за 2017. 

годину. 

 Активно сам учествовао у изради распореда дежурства професора. 

 Усвојио сам предлоге свих Стручних већа, када је у питању избор 

председника Стручних већа, тако да су та већа неометано почела са радом од 

почетка школске године. 

 Усвојио сам предлоге Стручних већа за саставе комисија за ванредне и 

специјалистичке испите. 

 Донео сам решења о 40-часовној радној недељи за све запослене за школску 

2016/2017. годину. 

 Подржао сам сваку иницијативу запослених и сам сам их мотивисао за 

стручно усавршавање, и у складу са тим упућивао сам запослене на стручне 

семинаре по избору. 

 Активно сам учествовао у раду Тима за безбедност школе. 

 Водио сам и активно учествовао у спровођењу дисциплинских поступака 

против ученика. 

 Обављао сам индивидуалне разговоре са сваким родитељем који је имао 

потребу за тиме. 

 Имао сам висок степен сарадње са секретаром, психологом и шефом 

рачуноводства, као најближим сарадницима. 

 Водио сам седнице и активно учествовао у раду Наставничког већа. 

 Водио сам седнице и активно учествовао у раду Педагошког колегијума. 

 Активно сам учествовао у раду Школског одбора. 

 Активно сам учествовао у раду Актива директора средњих школа. 

 Активно сам учествовао у раду Савета родитеља. 



 Остварио сам висок степен сарадње са представницима Школске управе 

Пожаревац, а пре свега са руководиоцем Школске управе, Велишом 

Јоксимовићем. 

 Остварио сам висок степен сарадње са представницима Градске управе 

Пожаревац, а пре свега са члановима Градског већа. 

 Активно сам учествовао у раду ауто школе. 

ОКТОБАР 2016. 

 Кроз реализацију Финансијског плана, ангажовао сам се на побољшању 

услова за извођење наставе. 

 Остварио сам висок степен сарадње са великим бројем предузећа, при чему 

сам успео да обезбедим значајна финансијска средства кроз донације која су 

уложена у опремање кабинета и побољшање услова за рад ученика и 

наставника. 

 Активно сам учествовао у припреми и реализацији обележавања Дана школе. 

 Известио сам чланове наставничког већа о записнику о редовном 

инспекцијском прегледу и предузео одговарајуће мере како би се уочени 

недостаци отклонили. 

 Активно сам учествовао у раду Тима за безбедност школе. 

 Водио сам и активно учествовао у спровођењу дисциплинских поступака 

против ученика. 

 У сарадњи са психологом школе, учестововао сам у контроли вођења 

педагошке документације. 

 Израдио сам распоред посете часовима, али због великог броја других обавеза 

исти нисам успео да реализујем, а његову реализацију сам пренео на друго 

полугодиште. 

 Обављао сам индивидуалне разговоре са сваким родитељем који је имао 

потребу за тиме. 

 Саветодавним радом сам се ангажовао побољшању дисциплине извођења 

наставе (редован одлазак на час и поштовање трајања часа). 

 Подржао сам сваку иницијативу запослених и сам сам их мотивисао за 

стручно усавршавање, и у складу са тим упућивао сам запослене на стручне 

семинаре по избору 

 Имао сам висок степен сарадње са секретаром, психологом и шефом 

рачуноводства, као најближим сарадницима. 

 Водио сам седнице и активно учествовао у раду Наставничког већа. 

 Водио сам седнице и активно учествовао у раду Педагошког колегијума. 

 Активно сам учествовао у раду Школског одбора. 

 Активно сам учествовао у раду Актива директора средњих школа. 

 Активно сам учествовао у раду Савета родитеља. 

 Остварио сам висок степен сарадње са представницима Школске управе 

Пожаревац, а пре свега са руководиоцем Школске управе, Велишом 

Јоксимовићем. 



 Остварио сам висок степен сарадње са представницима Градске управе 

Пожаревац, а пре свега са члановима Градског већа. 

 Активно сам учествовао у раду ауто школе. 

НОВЕМБАР 2016. 

 Подржао сам сваку иницијативу запослених и сам сам их мотивисао за 

стручно усавршавање, и у складу са тим упућивао сам запослене на стручне 

семинаре по избору. 

 Обављао сам индивидуалне разговоре са сваким родитељем који је имао 

потребу за тиме. 

 Активно сам учествовао у раду Тима за безбедност школе. 

 Водио сам и активно учествовао у спровођењу дисциплинских поступака 

против ученика. 

 Имао сам висок степен сарадње са секретаром, психологом и шефом 

рачуноводства, као најближим сарадницима. 

 Водио сам седнице и активно учествовао у раду Наставничког већа. 

 Водио сам седнице и активно учествовао у раду Педагошког колегијума. 

 Активно сам учествовао у раду Школског одбора. 

 Активно сам учествовао у раду Актива директора средњих школа. 

 Активно сам учествовао у раду Савета родитеља. 

 Остварио сам висок степен сарадње са представницима Школске управе 

Пожаревац, а пре свега са руководиоцем Школске управе, Велишом 

Јоксимовићем. 

 Остварио сам висок степен сарадње са представницима Градске управе 

Пожаревац, а пре свега са члановима Градског већа. 

 Активно сам учествовао у раду ауто школе. 

ДЕЦЕМБАР 2016. 

 Активно сам учествовао у изради школског предлога плана уписа за школску 

2017/2018. и био у сталном контакту са представницима Школске управе и 

Министарства науке, просвете и технолошког развоја како бих имао 

правовремене информације при планирању уписа. 

 Обављао сам индивидуалне разговоре са сваким родитељем који је имао 

потребу за тиме. 

 Подржао сам сваку иницијативу запослених и сам сам их мотивисао за 

стручно усавршавање, и у складу са тим упућивао сам запослене на стручне 

семинаре по избору. 

 Активно сам учествовао у раду Тима за безбедност школе. 

 Водио сам и активно учествовао у спровођењу дисциплинских поступака 

против ученика. 

 Имао сам висок степен сарадње са секретаром, психологом и шефом 

рачуноводства, као најближим сарадницима. 



 Водио сам седнице и активно учествовао у раду Наставничког већа. 

 Водио сам седнице и активно учествовао у раду Педагошког колегијума. 

 Активно сам учествовао у раду Школског одбора. 

 Активно сам учествовао у раду Актива директора средњих школа. 

 Активно сам учествовао у раду Савета родитеља. 

 Остварио сам висок степен сарадње са представницима Школске управе 

Пожаревац, а пре свега са руководиоцем Школске управе, Велишом 

Јоксимовићем. 

 Остварио сам висок степен сарадње са представницима Градске управе 

Пожаревац, а пре свега са члановима Градског већа. 

 Активно сам учествовао у раду ауто школе. 

ЈАНУАР 2017. 

 Активно сам учествовао у изради предлога плана уписа на нивоу града и 

школске управе за школску 2017/2018. и био у сталном контакту са 

представницима Школске управе и Министарства науке, просвете и 

технолошког развоја како бих имао правовремене информације при 

планирању уписа. 

 Активно сам учествовао у припреми и реализацији обележавања Дана Светог 

Саве. 

 Активно сам учествовао у раду Тима за безбедност школе. 

 Водио сам и активно учествовао у спровођењу дисциплинских поступака 

против ученика. 

 Обављао сам индивидуалне разговоре са сваким родитељем који је имао 

потребу за тиме. 

 Подржао сам сваку иницијативу запослених и сам сам их мотивисао за 

стручно усавршавање, и у складу са тим упућивао сам запослене на стручне 

семинаре по избору. 

 Имао сам висок степен сарадње са секретаром, психологом и шефом 

рачуноводства, као најближим сарадницима. 

 Водио сам седнице и активно учествовао у раду Наставничког већа. 

 Водио сам седнице и активно учествовао у раду Педагошког колегијума. 

 Активно сам учествовао у раду Школског одбора. 

 Активно сам учествовао у раду Актива директора средњих школа. 

 Активно сам учествовао у раду Савета родитеља. 

 Остварио сам висок степен сарадње са представницима Школске управе 

Пожаревац, а пре свега са руководиоцем Школске управе, Велишом 

Јоксимовићем. 

 Остварио сам висок степен сарадње са представницима Градске управе 

Пожаревац, а пре свега са члановима Градског већа. 

 Активно сам учествовао у раду ауто школе. 

 Активно сам учествовао у раду ауто школе. 



ФЕБРУАР 2017. 

 Активно сам учествовао у изради предлога плана уписа на нивоу града и 

школске управе за школску 2017/2018. и био у сталном контакту са 

представницима Школске управе и Министарства науке, просвете и 

технолошког развоја како бих имао правовремене информације при 

планирању уписа. 

 Активно сам учествовао у анализи и припреми завршног рачуна за 2016. 

годину. 

 Активно сам учествовао у анализи и припреми извештаја о раду Ауто школе 

за 2016. годину. 

 Активно сам учествовао у изради шестомесечног извештаја о раду школе. 

 Активно сам учествовао у изради шестомесечног извештаја о раду 

Наставничког већа.  

 Активно сам учествовао у раду Тима за безбедност школе. 

 Водио сам и активно учествовао у спровођењу дисциплинских поступака 

против ученика. 

 Обављао сам индивидуалне разговоре са сваким родитељем који је имао 

потребу за тиме. 

 Подржао сам сваку иницијативу запослених и сам сам их мотивисао за 

стручно усавршавање, и у складу са тим упућивао сам запослене на стручне 

семинаре по избору. 

 Имао сам висок степен сарадње са секретаром, психологом и шефом 

рачуноводства, као најближим сарадницима. 

 Водио сам седнице и активно учествовао у раду Наставничког већа. 

 Водио сам седнице и активно учествовао у раду Педагошког колегијума. 

 Активно сам учествовао у раду Школског одбора. 

 Активно сам учествовао у раду Актива директора средњих школа. 

 Активно сам учествовао у раду Савета родитеља. 

 Остварио сам висок степен сарадње са представницима Школске управе 

Пожаревац, а пре свега са руководиоцем Школске управе, Велишом 

Јоксимовићем. 

 Остварио сам висок степен сарадње са представницима Градске управе 

Пожаревац, а пре свега са члановима Градског већа. 

 Дао сам подршку наставницима у избору ученика за такмичења и њиховом 

мотивисању. 

 Активно сам учествовао у раду ауто школе. 

МАРТ 2017. 

 Заказао сам и водио једну седницу Наставничког већа. 

 Обавио сам појединачне разговоре са предметним наставницима у циљу 

побољшања извођења наставе. 

 Посетио сам три часа и објавио распоред посета часовима за наредни месец. 



 Активно сам учествовао у раду Педагошког колегијума. 

 Активно сам учествовао у раду Савета родитеља. 

 Активно сам учествовао у раду Школског одбора. 

 Активно сам учествовао у раду Тима за безбедност школе. 

 Водио сам индивидуалне разговоре са сваким родитељем и учеником који су 

имали потребу за тиме.  

 Подржао сам сваку иницијативу запослених и сам сам их мотивисао за 

стручно усавршавање, и у складу са тим упућивао сам запослене на стручне 

семинаре по избору. 

 Имао сам висок степен сарадње са секретаром, психологом, шефом 

рачуноводства и руководиоцем Ауто школе, као најближим сарадницима. 

 Мотивисао сам наставнике и ученике да се што боље припреме за све нивое 

такмичења. 

 Активно сам учествовао у раду ауто школе. 

АПРИЛ 2017. 

 Припремио и водио седницу Наставничког већа на крају другог 

класификационог периода. 

 Са председницма стручних већа учествовао сам у формирању комисија 

стручних предмета за завршне и матурске испите. 

 Посетио сам шест часова и обавио педагошко инструктивни разговор са 

предметним наставницима у циљу побољшања квалитета наставе. 

 Обавио сам консултативни рад са професорком Иваном Вујчић која води рад 

Ученичког парламента. 

 Активно сам учествовао у раду Тима за безбедност школе. 

 Водио сам индивидуалне разговоре са сваким родитељем и учеником који су 

имали потребу за тиме.  

 Подржао сам сваку иницијативу запослених и сам сам их мотивисао за 

стручно усавршавање, и у складу са тим упућивао сам запослене на стручне 

семинаре по избору. 

 Имао сам висок степен сарадње са секретаром, психологом, шефом 

рачуноводства и руководиоцем Ауто школе, као најближим сарадницима. 

 Дао сам пуну моралну и финансијску подршку Тиму за културно јавну 

делатност за снимање играног филма којим се Политехничка школа 

представила на Фестивалу младих 2017. године. 

 Активно сам учествовао у раду ауто школе.  

МАЈ 2017. 

 Припремио и водио две седнице Наставничког већа. 

 Са председницима стручних већа, утврдио сам термине за одржавање 

припремне наставе за разредне и поправне испите. 



 Са председницима стручних већа, утврдио сам термине за полагање 

разредних и поправних испита. 

 Активно сам учествовао у избору ученика за похвале и награде као и у избору 

ученика генерације. 

 Утврдио термине доделе сведочанстава и диплома. 

 Активно сам учествовао у организацији и реализацији презентације 

Политехничке школе на сајмовима стручне оријентације, као и у 

организацији и реализацији кампање промоције Политехничке школе у 

основним школама у ближој и даљој околини Пожаревца, а све у циљу 

реализације плана уписа за 2017/2018. годину. 

 Активно сам учествовао у раду Тима за безбедност школе. 

 Водио сам индивидуалне разговоре са сваким родитељем и учеником који су 

имали потребу за тиме.  

 Подржао сам сваку иницијативу запослених и сам сам их мотивисао за 

стручно усавршавање, и у складу са тим упућивао сам запослене на стручне 

семинаре по избору. 

 Имао сам висок степен сарадње са секретаром, психологом, шефом 

рачуноводства и руководиоцем Ауто школе, као најближим сарадницима. 

 Дао сам пуну моралну и финансијску подршку Тиму за културно јавну 

делатност за снимање играног филма којим се Политехничка школа 

представила на Фестивалу младих 2017. године. 

 Активно сам учествовао у раду ауто школе. 

ЈУН 2017. 

 Припремио и водио три седнице Наставничког већа на којима су усвојени 

извештаји о успеху ученика по завршетку разредних и поправних испита у 

јунском испитном року. 

 Активно сам учествовао у раду Актива директора средњих школа по питању 

припреме и реализације завршних испита у основним школама. 

 Активно сам учествовао у припреми запослених који су ангажовани као 

прегледачи или супервизори на завршним испитима у основним школама. 

 Изрицао сам васпитно дисциплинске мере ученицима у складу са Законом и 

правилницима школе. 

 Посетио сам три часа и обавио педагошко инструктивни разговор са 

предметним наставницима у циљу побољшања квалитета наставе  

 Са председницима стручних већа утврдио сам термине за полагање разредних 

и поправних испита у августовском испитном року. 

 Са предсеницима стручних већа извршио анализу резултата на такмичењима. 

 Формирао сам комисије за упис ученика у први разред. 

 Активно сам учествовао у организацији и реализацији уписа ученика у први 

разред. 



 У сарадњи са председницима стручних већа извршио сам расподелу предмета 

за школску 2017/2018. годину. 

 Активно сам учествовао у раду Тима за безбедност школе. 

 Водио сам индивидуалне разговоре са сваким родитељем и учеником који су 

имали потребу за тиме.  

 Подржао сам сваку иницијативу запослених и сам сам их мотивисао за 

стручно усавршавање, и у складу са тим упућивао сам запослене на стручне 

семинаре по избору. 

 Имао сам висок степен сарадње са секретаром, психологом, шефом 

рачуноводства и руководиоцем Ауто школе, као најближим сарадницима. 

 Активно сам учествовао у раду ауто школе. 

ЈУЛ 2017. 

 Припремио сам и водио једну седницу Наставничког већа. 

 Активно учествовао у огранизацији и реализацији уписа ученика у први 

разред за школску 2017/2018. годину. 

 Одредио одељенске старешине свих одељења за школску 2017/2018. годину. 

 Активно сам учествовао у раду Тима за безбедност школе. 

 Водио сам индивидуалне разговоре са сваким родитељем и учеником који су 

имали потребу за тиме.  

 Имао сам висок степен сарадње са секретаром, психологом, шефом 

рачуноводства и руководиоцем Ауто школе, као најближим сарадницима. 

 Активно сам учествовао у раду ауто школе. 

АВГУСТ 2017. 

 Припремио сам и водио две седнице Наставничког већа на којима је усвојен 

успех ученика после разредних и поправних испита у августовском року. 

 Активно учествовао у реализацији финансијских средстава и јавних набавки. 

 Активно сам учествовао у избору намештаја (клупа и столица) за опремање 

свих учионица и кабинета. 

 Активно сам радио на припреми школе за нову школску годину. 

 Активно сам учествовао у изради распореда часова и распореда дежурства 

наставника за школску 2017/2018. годину. 

 Издао сам решења о ангажовању запослених за школску 2017/2018. годину. 

 Активно сам учествовао у изради предлога Финансијског плана за 2018. 

годину. 

 Активно сам учествовао у расписивању конкурса за упражњена радна места. 

 Ангажовао сам се у активностима које су имале за циљ попуњавање 

слободних места у образовним профилима који нису попуњени приликом 

уписа ученика у први разред. 

 Активно сам учествовао у раду ауто школе. 



Током целе школске године сам активно учествовао у раду тима за 

самовредновање, као и у остваривању развојног плана школе. На седницама 

Школског одбора, Наставничког већа и Савета родитеља, редовно сам извештавао 

чланове ових тела о свим питањима од значаја за рад школе. Све одлуке које сам 

доносио биле су у складу са законом и у интересу школе и запослених. Током читаве 

школске године сам имао висок степен сарадње са секретаром, стручним сарадником 

и шефом рачуноводства као својим најближим сарадницима. Активно сам 

учествовао у раду ауто школе која је главни извор сопствених прихода школе. У 

току школске године из сопствених средстава школе је купљен један ауто марке 

Шевролет Спарк који се корсти за обуку ученика и полазника ауто школе, а из 

средстава буџета Града Пожаревца набављен је комплетан намештај (клупе, столице 

и катедре) за све учионице у школи. Из средстава донација и сопствених средстава 

окречене су и уређене све учионице и кабинети, а комплетно је реновиран кабинет за 

саобраћај, као и ходник у сутерену школе. Такође је изведен и низ набавки 

наставних средстава, као и уређења простора у циљу побољшања услова за рад 

ученика и запослених. У сарадњи са секретаром школе, руководио сам реализацијом 

Плана набавки за 2017. годину, израђивао и правовремено слао кварталне извештаје 

о извршењу Плана набавки за 2017. годину и контролисао законитост спровођења 

свих набавки. 

Активно сам учествовао у раду Актива директора средњих школа, при чему сам 

остварио одличну сарадњу са директорима других школа. Такође, остварио сам 

одличну сарадњу и са другим установама и предузећима на територији града 

Пожаревца, од којих школа повремено добија донације за набавку наставних 

средстава и унапређење услова за рад ученика и запослених. 

Кроз честе контакте са руководиоцем Школске управе Пожаревац, Велишом 

Јосимовићем и чланицом Градског већа задуженом за просвету, госпођом Весном 

Пејић, као и активним учешћем у раду актива директора средњих школа, утицао сам 

да План уписа за школску 2017/2018. годину који су предложили Наставничко веће и 

Школски одбор Политехничке школе буде усвојен и од стране Министарства 

просвете, науке и технолошког развоја. Потом сам, уз подршку свих стручних већа у 

школи, организовао промотивну кампању у оквиру које смо презентовали нашу 

школу. Осим основих школа на територији Пожаревца, организовао сам и 

презентације у око 30 основних школа у ближој и даљој околини, што је резултирало 

одличном реализацијом плана уписа, тако да смо ове школске године уписали 

рекордан број ученика у последњих 7 година. 

У току школске године водио сам и активно учествовао са секретаром и 

психологом у 29 васпитно дисциплинских поступака. Све васпитно дисциплинске 

мере су донете у складу са законом, а на донете мере није било жалби. Против 

запослених није вођен ни један дисциплински поступак. 



У школској 2016/2017. години уложио сам максимални труд како би се 

побољшали услови рада за ученике и запослене у школи, при чему сам активно 

учествовао у процесима обезбеђивања материјалних средстава за њихову 

реализацију. Појављивањем у локалним штампаним и електронским медијима 

промовисао сам Политехничку школу што је уз поменуте пропагандне активности у 

којима је учествовао већи део колектива, допринело повећању популарности наше 

школе. 

У наведеном периоду координирао сам рад тима сарадника који су спремни да 

доприносe даљем развоју Политехничке школе, и уз чију сам помоћ у највећој мери 

испунио планове за школску 2016/2017. годину. Очекујем даљу подршку колектива, 

Савета родитеља и Школског одбора у реализацији циљева који ће обезбедити даљи 

развој Политехничке школе и њено још боље позиционирање у образовном систему 

Србије.. 

 

У Пожаревцу 

05.09.2017. 

         Д И Р Е К Т О Р 

       _________________________ 

                Дарко Радовановић 


